

# Styrelsemöte 2025-02-19 i Mönsterås

**Närvarande:** Per Bergh, Pierre Sterckx, Mikael Ekström, Weine Sjöberg,

**Ej närvarande:** Helene Nyman

## Förslag till dagordning:

- Öppnande av mötet
- Godkännande av dagordningen
- Justerare
- Föregående protokoll
- Ekonomin (Pierre)
- Föreningsbigården 2025
- Distriktets digitala kupa
- Honungsbedömning och hantering
- Övriga frågor
- Avslutande av mötet
- Tid och plats för nästa möte.

## Mötesanteckningar

- Per Bergh öppnade mötes öppnande och dagordning godkännandes
- Till justerare valdes Pierre S.
- Diskuterades om det nya konstruerande styrelsemötesprotokollet
  - Bestämdes att vi bör lämna det nya konstituerande protokollet samt Årsmötesprotokollet till banken, så att de ser att Per Bergh är ny Ordförande i stället för Eskil. Per kontaktar först banken om detta, och diskuterar om Pierre behöver medverka för att "lämna över" Ordförande-skapet till Per. I så fall så gör dom det tillsammans.
- Pierre lämnade kort redogörelse om ekonomin. Föreningen har sålt honung till Mantorp och till Weine. Har fått in medlemsavgifterna. Samt en del mindre transaktioner. Saldo är ca. totalt 76KSEK.
- Vi diskuterade årets hantering av föreningsbigården. Listan för ansvar behöver uppdateras och bestämdes att Per kollar med Eskil runt underlaget och ser över vilka namn som eventuellt ska ändras. Datum och veckonummer behöver också ändras. Mikael uppdaterar hemsidan när underlaget är klart. Weine tar fram lite olika förslag på aktiviteter vid bigården och skickar till Mikael. Vi börjar våra torsdagsmöten den 8 maj!

- Frågan om burkar, smälta ur vax m.m. tar vi som operativa frågor vid normala styrelsemöten osv.
- Mikael tog upp frågan om möjlighet att ansöka om medel från Allmänna Arvsfonden för ett forskningsprojekt med föreningen tillsammans med BeeLab för att ta nästa steg med förbättringar av appen, införa AI-funktioner och ändra hårdvaran. Vi bestämde att Mikael kollar runt de legala aspekterna och formerna inom Biodlarna för en sådan möjlighet och om det går så kan vi kalla till ett extra årsmöte för att få medlemmarnas åsikt.
- Vi bestämde att kalla medlemmarna till ett möte en kväll, och informera tydligare om hur föreningen hanterar honungsbedömning och vad som förväntas av medlemmar som vill ha sin honung bedömd. Per kollar om det går att ta med extern gäst till ett sådant möte (Lars Jonsson) och återkommer med förslag på datum / tid! Per hanterar även Kvalitetsintyg till dem som vill ha det.
- Inga övriga frågor!
- Vi bestämde att Per kallar till nästa Styrelsemöte när vi har information om möte om honungsbedömning och även när Mikael har mera information om hur ev. ansökan kan gå till mot Allmänna Arvsfonden.
- Mötet avslutades av Per

**Vid pennan:**



---

Mikael Ekström, 2025-02-19

**Justeras:**



---

Pierre Sterckx, 2025-02-19

**Ordförande:**

---

Per Bergh